
Zápisnica č. 22/2007 

z  rokovania vedenia STU dňa 28. 11. 2007 v Bratislave 
 

Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Ján Kaluţný, Robert Redhammer, 

Maroš Finka, Helena Ţideková, Pavel Timár, Miroslav Babinský 

 

Neprítomní:  Dušan Petráš, Milan Ţalman 

 

 

Program: 

 Kontrola plnenia úloh 

1. Plán činnosti ICV STU (pror. Kaluţný, Ing. Babinský) 

2. Nakladateľstvo STU (pror. Petráš, Ing. Troščáková) 

3. Projekt „Multimediálne centrum na STU“ (pror. Janíček) 

4. Správa o činnosti Účelového zariadenia STU v Gabčíkove (pror. Janíček) 

5. Investičné priority STU pre obdobie 2007-1015 (pror. Finka) 

6. Poplatky súvisiace so vzdelávaním pre akad. rok 2008/2009 (pror. Kaluţný) 

7. Stav prác na AIS - výskum (pror. Redhammer) 

8. Informačné dni k „Aktuálnym výzvam APVV a 7 RP“ (pror. Redhammer) 

9. Stav v evidencii publikačnej činnosti na STU (pror. Redhammer) 

10. Informácia o valnom zhromaţdení Alumni klubu STU (pror. Petráš) 

11. Rozličné 

 

Predložené materiály: 

1) Plán činnosti ICV STU (pror. Kaluţný, Ing. Babinský) 

2) Stav prác na AIS - výskum (pror. Redhammer) 

3) Informačné dni k „Aktuálnym výzvam APVV a 7 RP“ - informácia (pror. Redhammer) 

4) Návrh smernice rektora STU: „Program prefinancovania MVTS“ (pror. Redhammer) 

5) Návrh smernice rektora STU: „Motivačný program“ (pror. Redhammer) 

6) Stav v evidencii publikačnej činnosti na STU (pror. Redhammer) 

7) Projektový zámer „Multimediálne centrum STU“ (pror. Janíček) 

8) Zásady edičnej činnosti na STU v Bratislave (pror. Petráš) 

9) Strategický rozvoj STU pre obdobie 2007-1015 (pror. Finka) 

10) Správa o činnosti Účelového zariadenia STU v Gabčíkove za rok 2007 (pror. Janíček) 

11) Poplatky súvisiace so vzdelávaním pre akad. rok 2008/2009 (pror. Kaluţný) 

12) Správa o dodávke a implementácii informačného systému pre správu registratúry na 

rektoráte STU (kvestorka Ţideková) 

13) Návrh na odsúhlasenie nájomných zmlúv a dodatkov k NZ (pror. Janíček) 

 

 

Kontrola plnenia úloh 
 

Splnené úlohy:  6/15/2007 

 

Nesplnené úlohy:  3/9/2007 – plnenie úlohy predĺţené do 10.12.2007 

3/11/2007 – plnenie úlohy predĺţené do 10.12.2007 

   3/15/2007 – plnenie úlohy predĺţené do 28.01.2008 

   8/15/2007 – plnenie úlohy predĺţené do 10.12.2007 (pror. Redhammer) 

  2/18/2007 – plnenie úlohy predĺţené do 10.12.2007 

   1/20/2007 – plnenie úlohy predĺţené do 10.12.2007 
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   1/21/2007 – plnenie úlohy predĺţené do 10.12.2007 

 

 

Informácie z vyšších orgánov a porád 
 

Prorektor Finka:  

- Informoval o rokovaní na MŠ SR ohľadom finančných prostriedkov na ekonomický 

informačný systém Sofia a zmlúv medzi MŠ SR a dodávateľom IS Sofia. 

- Informoval o liste od dekana MTF Moravčíka ohľadom dočasnej implementácie systému 

Magion, kým nebude v plnej prevádzke ekonomický IS Sofia. 

 

Úloha V-STU č. 1/22/2007 

Rektor STU ukladá pripraviť písomnú odpoveď dekanovi MTF Moravčíkovi ohľadom 

ekonomického softvéru. 

Z: Pror. Finka, kvestorka Žideková 

T: 1. 12. 2007 

 

Kvestorka Žideková: 

Informovala písomne aj ústne o dodávke a implementácii informačného systému pre správu 

registratúry. Ako pilotný projekt bude tento IS zavedený na rektoráte STU a na MTF STU 

v Trnave od 1.1.2008. V najbliţšej budúcnosti budú tento systém zavádzať aj fakulty STU. 

 

Prorektor Redhammer:  

Informoval o účasti na národnej konferencii o štrukturálnych fondoch na MPaSV SR. Je to 

zaujímavé hlavne mimo Bratislavského kraja. 

 

K bodu 1 Plán činnosti ICV STU (pror. Kalužný, Ing. Babinský) 
  

Pror. Kalužný: V predloţenom materiále chýba termínovník jednotlivých opatrení, ktoré sú 

tam navrhované. 

Ing. Babinský: Na poţiadanie stručne informoval o obsahu ním pripraveného materiálu 

o činnosti ICV STU do budúcnosti. 

Pror. Finka: Materiál by mal obsahovať strategické ciele ICV a oddelene operatívu. Nie 

je jasné, ktoré súčasti ICV sú navrhnuté na zrušenie alebo premiestnenie, 

v spolupráci s kým by sa dali navrhované opatrenia realizovať. 

Rektor Báleš: V prvom rade ide o zlepšenie ekonomických ukazovateľov ICV. 

V predloţenom materiále chýbajú konkrétne termíny a osoby zodpovedné za 

plnenie navrhnutých úloh. Poţiadal Ing. Babinského o dopracovanie tohto 

materiálu v zmysle pripomienok do 4.12.2007 a materiál bude prerokovaný 

na mimoriadnom rokovaní vedenia STU dňa 5.12.2007. 

 

Bod 2 týkajúci sa Nakladateľstva STU rektor STU stiahol z rokovania kvôli neprítomnosti 

prorektora Petráša a presunul ho na rokovanie dňa 10.12.2007. 

 

 

K bodu 3 Projekt „Multimediálne centrum na STU“ (pror. Janíček) 
  

Pror. Janíček: Predloţil písomný materiál a podrobne komentoval jeho obsah. Rokoval aj 

s vedúcimi pracovníkmi Slovenskej televízie. Jedná sa o rozhlasové 

a televízne vysielanie, ktoré by sa šírilo na fakultách STU a ŠD STU cez 
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internet. 

Rektor Báleš: Aké prvotné investície sú potrebné a kde by to malo byť situované, kto bude 

toto multimediálne centrum obhospodarovať. 

 

Uznesenie V-STU č. 1/22/2007 

Vedenie STU schvaľuje projekt Multimediálne centrum na STU s pripomienkami a poveruje 

prorektora Janíčka dopracovať tento projekt v zmysle prednesených pripomienok. 5.12.2007 

tento bod vedenie STU znovu prerokuje vrátane finančného krytia tohto projektu. 

 

 

K bodu 4 Správa o činnosti Účelového zariadenia STU v Gabčíkove 

(pror. Janíček) 
  

Pror. Janíček: Informoval o obsahu písomnej správy so zvláštnym dôrazom na ubytovaciu 

časť, ktorá vlastne vypomáha obci Gabčíkovo a máme tam veľa neplatičov, 

pričom dochádza k poškodzovaniu tak samotného objektu ako aj jeho okolia. 

 

Stanovisko V-STU č. 1/22/2007 

Vedenie STU berie na vedomie Správu o činnosti Účelového zariadenia STU v Gabčíkove 

a ukladá prorektorovi Janíčkovi doriešiť problém ubytovaných neplatičov do konca roku 

2007. 

 

Obsah písomného materiálu k bodu 5 bude prerokovaný na mimoriadnom zasadnutí vedenia 

STU dňa 5.12.2007 

 

 

K bodu 6 Poplatky súvisiace so vzdelávaním pre akad. rok 2008/2009 

(pror. Kalužný) 
  

Pror. Kalužný: Predloţil písomný materiál, ktorý obsahuje návrh výšky poplatkov spojených 

so štúdiom na STU v akademickom roku 2008/2009 pre študentov z krajín 

EU a mimo EU ako aj za vydávanie dokumentov. Pozornosť bola upriamená 

hlavne na zmeny oproti minulému roku. 

 

Uznesenie V-STU č. 2/22/2007 

Vedenie STU súhlasí s poplatkami súvisiacimi so vzdelávaním na STU pre akademický rok 

2008/2009. 

 

 

K bodu 7 Stav prác na AIS - výskum (pror. Redhammer) 
  

Pror. 

Redhammer: 

Informoval o uskutočnených stretnutiach s dodávateľom AIS a o výsledkoch 

týchto rokovaní 

Kvestorka 

Žideková: 

Po podrobnom preštudovaní tohto materiálu došla k záveru, ţe sú tam zmeny, 

ktoré majú dosah na fakulty a preto je potrebné prerokovať to s dekanmi 

fakúlt na rokovaní KR STU. 
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Uznesenie V-STU č. 3/22/2007 

Vedenie STU schvaľuje návrh pracovného poriadku STU s pripomienkami a ukladá pror. 

Finkovi predloţiť tento materiál na nasledujúce rokovanie KR STU. 

 

 

K bodu 8 Informačné dni k „Aktuálnym výzvam APVV a 7 RP“  

(pror. Redhammer) 
  

Pror. 

Redhammer: 

Informoval písomne aj ústne o zorganizovaní odborného semináru 

s rovnakým názvom v aule D. Ilkoviča. Tento počin sa stretol s pozitívnym 

ohlasom, škoda len, ţe z celkového počtu účastníkov bolo iba 30 % z STU. 

 

Stanovisko V-STU č. 2/22/2007 

Vedenie STU berie na vedomie materiál informačné dni k „Aktuálnym výzvam APVV  

a 7. RP“ na STU. 

 

 

K bodu 9 Stav v evidencii publikačnej činnosti na STU (pror. Redhammer) 
  

Pror. 

Redhammer: 

V centrálnej evidencii musia byť údaje o publikačnej činnosti do konca 

novembra 2007. Informoval písomným materiálom o zlom stave v tomto 

smere na STU, keď máme len 72% minuloročného stavu. Je presvedčený, ţe 

publikácií je viac, len nie sú do systému zadané. Publikácie za november 

a december 2007 budú zohľadnené v budúcom roku. 

Rektor Báleš: Poţiadal pror. Redhammera, aby urgentným listom informoval dekanov 

fakúlt STU o situácii v evidencii publikácií. 

 

Stanovisko V-STU č. 3/22/2007 

Vedenie STU berie na vedomie materiál Stav v evidencii publikačnej činnosti na STU 

a ukladá pror. Redhammerovi pripraviť list dekanom fakúlt v tomto smere. 

 

 

K bodu 10 Informácia o valnom zhromaždení Alumni klubu STU (pror. 

Petráš) 
  

Rektor Báleš: Vedenie STU prerokovalo obsah písomného materiálu vypracovaného 

prorektorom Petrášom, ktorý sa týka organizácie valného zhromaţdenia 

Alumni klubu STU. Stanovy Alumni klubu boli uţ zaregistrované. 

 

Stanovisko V-STU č. 4/22/2007 

Vedenie STU berie na vedomie informáciu o organizačnom zabezpečení valného 

zhromaţdenia Alumni klubu STU, ktoré bude 14.12.2007. 

 

 

K bodu 11 Rozličné 
 

1) Prorektor Finka: 

Informoval o stretnutí s dekanmi zainteresovaných fakúlt ohľadom vytvorenia 

univerzitného ústavu manaţmentu a plánovania.. 
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2) Prorektor Janíček: 

Predloţil na rokovanie vedenia STU návrh na odsúhlasenie nájomných zmlúv. 

 

Uznesenie V-STU č. 4/22/2007 

Vedenie STU súhlasí s návrhom na nájomné zmluvy tak, ako boli predloţené prorektorom 

Janíčkom. 

1) Nájomná zmluva s nájomcom ROBERT BOSCH, s.r.o.. Predmetom nájmu sú nebytové 

priestory na SvF STU areál Trnávka, učebňa v hale M3 o celkovej výmere 90 m
2
 a sklad 

o výmere 94 m
2
. Nájom od 1.1.2008 do 31.12.2011. 

2) Nájomná zmluva s nájomcom STATEM, s.r.o.. Predmetom nájmu sú priestory na prízemí 

bloku B2/1 SvF STU, miestnosť 5 a 6 o výmere 26 m
2
. Účel nájmu: administratívne 

účely. Nájom od 1.1.2008 do 31.12.2011. 

3) Nájomná zmluva s nájomcom Rada vysokých škôl SR. Predmetom nájmu sú priestory 

v objekte STU Vazovova – Mýtna, kancelária na 1. nadzemnom podlaţí č. 1.38 o výmere 

22,4 m
2
. Účel nájmu: administratívne účely. Nájom od 1.1.2008 do ukončenia funkčného 

obdobia terajšieho predsedu Rady VŠ SR. 

4) Dodatok k NZ z roku 2005 s nájomcom Sebastian Kreček. Pôvodný nájom priestorov na 

ŠD Mladá Garda, priestor v suteréne bloku K za účelom nácviku hudobnej skupiny. 

Dodatkom sa priestor rozširuje za účelom skladových priestorov a doba nájmu sa 

predlţuje do 1.12.2009. 

5) Nájomná zmluva s nájomcom Melinda Čakárová. Predmetom nájmu sú priestory 

v objekte STU Gabčíkovo, kultúrno-obsluţný objekt SAUNA Bar za účelom 

prevádzkových a spojovacích priestorov. Nájom od 1.12.2007 do 31.12.2009. 

 

3) Rektor Báleš: 

Stanovisko k ţiadosti študentov a dekana Filmovej a televíznej fakulty VŠMU 

v Bratislave. V mesiaci december 2007 budú nakrúcať absolventský bakalársky film 

v priebehu 1-2 dní v priestoroch Záchytného tábora v Gabčíkove. 

 

Uznesenie V-STU č. 5/22/2007 

Vedenie STU súhlasí s poţiadavkou nakrúcať 1-2 dni v priestoroch Záchytného tábora 

v Gabčíkove absolventský bakalárky filmový projekt. 

 

4) Kvestorka Žideková: 

Predloţila na prerokovanie organizačnú zmenu na rektoráte STU. V súvislosti 

s uznesením KR STU rektorát STU nebude prevádzkovať autobus od 1.1.2008. V tejto 

súvislosti sa ruší jedno pracovné miesto vodiča autobusu na útvare PÚ R STU, oddelenie 

dopravy s účinnosťou od 1.1.2008. 

 

Uznesenie V-STU č. 6/22/2007 

Vedenie STU schvaľuje organizačnú zmenu na R STU – zrušenie miesta vodiča autobusu 

s účinnosťou od 1.1.2008. 

 

 

 

 

Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 

 

 

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


